
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 2. oktober 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 7
Hvad vil ministeren gøre for at sikre, at eksportvirksomheder, der f.eks. hand-
ler med brugte lastbiler, ikke bliver klemt i de skærpede dokumentationskrav
til EU-afhentningskøb, der i praksis stort set er umulige at opfylde for sådanne
virksomheder, idet lastbiler i modsætning til de fleste andre varer ikke skal
transporteres, men transporterer sig selv, og der derfor ikke foreligger den på-
krævede separate fragtdokumentation fra f.eks. en fragtmand eller en spedi-
tør?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Danielsen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Danielsen@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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